

學費資助計劃 Fee Subsidy Scheme

本校設有學費資助計劃供合資格學生申請，獲批學生所得資助額相等於一半至全部學費，分期批發。

1. 資格評估方法及資助幅度

學校採用香港特區政府「學生資助辦事處」之「調整後家庭收入」機制進行入息評估，以計算申請家庭的資助資格及幅度。「調整後家庭收入」機制所採用的算式如下：

$$\text{「調整後家庭收入」} = \frac{\text{家庭全年總收入}}{\text{家庭成員人數} + (1)}$$

2. 家庭全年總收入包括：申請人及其配偶的全年總收入、與申請人家庭同住的未婚子女之全年總收入的百分之三十（如適用）。
3. 家庭成員是指申請人、申請人的配偶、與申請人家庭同住的未婚子女，以及由申請人及/或其配偶供養而未獲綜合社會保障的父母。
4. 如果是單親家庭，公式中除數的 (+1) 將會增加至 (+2)。
5. 下表列出「調整後家庭收入」各組別的資助幅度。請注意「調整後家庭收入」並不是家庭每月的平均收入。

「調整後家庭收入」 (HK\$)	資助幅度
0 – 52,657	全額
52,658 – 84,105	半額
≥ 84,106	不合資格（申請不成功）

「調整後家庭收入」超出既定水平及/或家庭成員五人或以上之家庭，其申請將作個別考慮。

6. 如有任何關於學費資助計劃之垂詢，可於辦公時間致電校務處會計部(2540 8650)。

學校保留進行家訪或其他途徑核實申請人提交有關資料的權利。

The school is implementing a Fee Subsidy Scheme for eligible applicants. Students whose applications have been officially approved will receive subsidies worth from half to full amount of the school tuition fees in installments.

1. Method of Assessment and Levels of Assistance

The school will use the “Adjusted Family Income”(AFI) mechanism, currently used by the Student Financial Assistance Agency, HKSAR, as the means test to assess the eligibility of an applicant’s family for the student-applicant’s fee subsidy.

The AFI is calculated based on the following formula:

$$\text{AFI} = \frac{\text{Gross Total Annual Income of the Family}}{\text{Number of Family Members} + (1)}$$

2. *Gross Total Annual Income of the Family* includes: the total annual income of the applicant and his/her spouse; 30 % of the total annual income of unmarried child(ren) residing with the family if applicable.
3. *Family Members* refer to: the applicant, his/her spouse, unmarried child(ren) of the applicant residing with the family, the dependent parent(s) of the applicant and/or his/her spouse (who are not receiving Comprehensive Social Security Assistance).
4. In case of single-parent families, the +(1) factor in the denominator of the AFI formula will be increased to +(2).
5. The AFI eligibility benchmarks for various levels of assistance are set out in the table below. Please note that the AFI is not the average monthly income of a family.

AFI (HK\$)	Level of Assistance
0 – 52,657	Full
52,658 – 84,105	Half
≥ 84,106	Ineligible

For families with AFI above the thresholds and/or more than 5 family members, the school will consider their applications on a case-by-case basis.

6. For enquiries, please call 2540 8650 during office hours.

The school reserves the right to verify the information, through home visit or by other means, provided by the applicant in support of the application.